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Az elnök, Domboróczky Balázs az ülést 18 óra 03 perckor megnyitja. 

 

1. Aktuálisok  

 

Küldöttgyűlés 

 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy lesz küldöttgyűlés és ment ki meghívó is róla. Ez online 

lesz megtartva és elsősorban a Kabinet beszámolók lesznek napirenden. 

 

Tudományos Kutatás napja 

 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy ez az esemény november végén volt, kutatói díjak 

kiosztása történt meg, valamint nagyon érdekes előadások is voltak. 

 

ELTE Alumni jótékonysági rendezvény 

 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy az ELTE Alumni többször meghirdeti „"Az én ELTE-s 

történetem"” pályázatot és majd az ELTE Online jövőre lesz 20 éves és az Alumnival közösen 

lesz megalkotva egy kiadvány.  

 

HÖOK35 zárókonferencia 

 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy a konferencián előadások voltak meg történelmi 

visszatekintések. Viszonylag kevesen voltak az eseményen és az ELTE-ről voltak a legtöbben. 
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BEAC lezárás 

 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy több részönkormányzat szeretni szervezni sporteseményt, 

de nagyon drágák a bérlések, ha van visszajelzés a BEAC-ról akkor azt nyugodtan írják meg. 

 

Szolgáltatás fejlesztés 

 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy Dr. Babos János Szolgáltatási Igazgatónak az Általános 

Helyettese most jött vissza, ő kapta meg a projektet, hogy a hallgatói szolgáltatásokkal célzottan 

foglalkozzon. Amikről beszéltek, azok az Alumni mentorálás, könyvtár nyitvatartás, 

nyelvtanfolyamok, lakhatás, szállásszolgáltatás továbbfejlesztése, kollégium elégedettségmérés, 

esélyegyenlőség, akadálymentesítés. 

Hősi Rezső Rudolf kérdése az esélyegyenlőséghez, hogy ha a Neptun felületváltás a 

közeljövőben lesz, akkor arról tudnak valamit, hogy ezt akadálymentesen fejlesztették le.  

Domboróczky Balázs elmondja, hogy utána kérdez. Elmondja, hogy a menza és étkeztetés 

szempontjából viszonylag sikeres a szolgáltatásfejlesztés, több melegítőkonyhát hoztak létre és 

mikrohullámú sütők is kikerültek a karok épületeiben. 

Kovács Viktória elmondja, hogy a BGGyK-n a konyha projektből nem lett semmi, csak a büfé 

került vissza a régi helyére. 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy ezeknél a konyháknál szeretnének még szelektív 

hulladékgyűjtést, egyelőre ez folyamatban van. 

Nemzetköziesítés terén, szóbakerült e-learning tananyag létrehozása az egyetemen  dolgozóknak, 

hogy a nemzetközi hallgatókkal a kommunikációt megkönnyítsék, pl. kollégiumokban. 

Egészségfejlesztés, mentális egészségre a következő évben 5 millió forintot fognak pluszban 

fordítani. Mesterséges Intelligencia terén az OCR lehetőségeiről egyeztettek. Nyelvtanfolyamok, 

Xeropan, online nyelvtanulási felülete, ma volt róla megbeszélés. Nem csak alapvető 

nyelvtanulást jelent, hanem szaknyelvet is, minden szakmai területhez vannak szituációk is. 

Hasznosnak tűnik, kontextusban tanulni jó megközelítés, adni fognak próba verziót. Ingyenes 

lenne a hallgatóknak, akár ki lehet olyan rendszert fejleszteni, hogy a hallgatók mikro 

tanúsítványokat kapjanak az elvégzéséért, vagy szabad krediteket. 

Gombos Máté elmondja, hogy náluk biztosan be lehetne vonni, a már jelenlévő nyelvoktatásba, 

most 300 körüli hallgató csinálta végig a kurzust, ami elenyésző szám náluk is. Viszont, ha nincsen 

integrálva akkor elhaló dolog lenne. 
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Domboróczky Balázs elmondja, hogy ez működhetne a Neptunon keresztül. 

Kardos Gábor elmondja, hogy náluk is van kredites kurzus, ezt oktatókkal is meg lehetne 

beszélni, hogy ők mit gondolnak róla. 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy Stipendium Hungaricum hallgatóknál is be lehetne vonni, 

segíthetne nekik a magyar nyelv tanulásában. 

Gombos Máté kérdése, ha már felmerült a szabadkredit, akkor az ára hogyan működne a 

Neptunban. 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy mint a sport kurzusoknál. 

 

2. Pedagógusképzés  

 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy nagyon rossz helyzetben van a Pedagósgusképzés az 

ELTE-n, kommunikációs stratégiára építenek. Szerinte többet kellene tenni, mert ez lehet, hogy 

jelenleg elég, de hosszútávon nem biztos, viszont ezzel nem értettek vele egyet az 

Egyetemvezetői értekezleten.  

Kovács Viktória elmondja, hogy múlt heti Dékáni Tanácsra bevitte a témát és elmagyarázták, 

hogy miért nem lenne előnyös, ha más stratégiát használnak. 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy nem kifejezetten arra a stratégiára gondolt ő sem, hogy 

Pedagógusképző Központot, hanem hogy érdemes lenne erre reagálni, de érti az aggodalmukat. 

Takaró Milán elmondja, hogy náluk van pár aktualitás ezzel kapcsolatban. KÓTE összehívott 

egy közgyűlést januárra. Náluk nagyon aktuális ez a téma, ami kihívás az oktatók megtartása. A 

Pedagógusképző Központ létrehozása kapcsán beszélgettek Darázs Lénárddal és elmondták az 

álláspontjukat. Amit veszélyesnek éreznek ebből a szempontból az a gyakorlati képzések és 

annak a monitorozása, mert így elvileg a TKK külön finanszírozási keretet ad a gyakorlatokra, 

az alap hallgatói normatíván kívül és se a Bárczi se a TÓK nem kap a gyakorlatokra külön 

normatívát. Most megpróbálják úgy hangsúlyozni az ELTE-t, hogy kiemelik azt, amiben más az 

ELTE, mint a többi egyetem. Megint mentek át oktatók, amit egyébként megért, mert négyszer 

annyi fizetést kínálnak nekik. Ami még van, hogy a keretlétszámoknál hány hallgatót vehetnek 

fel, és ez, hogy fog alakulni. 

Kővágó Dóra elmondja, hogy a Tanárképző Központ nagyon adminisztratív munkára van 

beállva, és jó lenne, ha a rekrutációban is részt tudnának venni. 

Hősi Rezső Rudolf kérdése, hogy a KRMI-nél, hogy vannak a leépítések, ha ők csinálják a 

kommunikációs stratégiát. 
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Domboróczky Balázs elmondja, hogy ő csak azt tudja, hogy egy embert küldtek el.  

Összefoglalja, hogy nem azt szeretné, hogy ez úgy valósuljon meg, mint minden más egyetemen, 

de azt látja, hogy az ELTE úgy van ellehetetlenítve, mint ahogy egyik másik egyetem sem.  

Gombás András elmondja, hogy azt hallotta, hogy alapvetően az ELTE nem véletlenül nem 

szerepelt azon a dián, mert az ELTE nem kötött szerződést az állammal.  

Kardos Gábor elmondja, hogy az összefoglalóban azt írja, hogy amennyiben kíván élni a 

lehetőségeivel az ELTE, akkor visszaveszik. 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy lehet, hogy igen, ha elfogadnának minden feltételt, amit 

szeretnének, januárban a dékánok fognak erről egyeztetni 

Takaró Milán kérdése, hogy beszélt-e Domboróczky Balázs az Eszterhai Marcell-lel? 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy beszélt vele, felajánlotta, hogy ha úgy döntenek, akkor ő 

szívesen beszél államtitkár asszonnyal erről. Úgyhogy hozhatnak kérdéseket, amiket tudnak 

továbbítani miniszteri szintreJavasolja, hogy akár heti rendszerességgel egyeztethetnének róla, 

körbejárnák ezt a témát és utána továbbítanák. 

Hősi Rezső Rudolf elmondja, hogy ha mindenki valami kis dolgot írna, akkor január végére 

működhetne ez a dolog. 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy mindenki összegyűjtené, hogy melyek azok a témák, amit 

jobban körbejárjanak, amit mindenképpen tovább kellene vinni, ezek január 20-ra legyenek meg 

és akkor február elején foglalkozzanak vele. 

Hősi Rezső Rudolf elmondja, hogy a későbbiekben lehetnének ilyen tematikus napok, ami 

segítene együtt dolgozni, mert ezt nem elnökségin kellene. 

 

 

3. Nemzetközi hallgatók kollégiumi felvételije  

 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy a nemzetközi hallgatók kollégiumi felvételije működik, 

viszont az volt a kérés, hogy ez ne csak egy íratlan szabály legyen, hanem konkrétan legyen 

meghatározva. 

Dobrocsi Dóra elmondja, hogy igen minden így volt, csak be kellene helyezni a szabályzatba. 

Domboróczky Balázs felolvassa, hogy a kollégium központi külföldi állampolgárságú 

ösztöndíjas, illetve önköltséges hallgatók a továbbiakban együtt nemzetközi hallgatók számára 

fenntartó kollégiumi férőhelyek továbbiakban együttesen nemzetközi férőhely odaítélése esetében 

az egyetem stratégiai céloknak megfelelően nem szociális alapú kollégiumi felvételi eljárást és 

bírálati szempontrendszert alkalmaznak. A bejelentkezés idejéről a hallgatók, az egyetem, illetve  
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a kommunikációs csatornán keresztül kapnak tájékoztatást. Jelentkezés benyújtása minden 

esetben elektronikus formában történik. A Neptun hozzáféréssel rendelkező nemzetközi hallgatók 

esetében a Neptunon keresztül, a Neptun hozzáféréssel még nem rendelkező jelentkezők esetében 

pedig egyéb elektronikus űrlapon keresztül 2 felületen leadott jelentkezéseket kollégiumi 

férőhelyek odaítélésekor együttesen kell figyelembe venni. Kollégiumi elhelyezési 

kötelezettségre jelentkező ösztöndíjas évfolyama alapján képzett prioritási csoportok, 1-1 

prioritási csoporton belül pedig jelentkezés sorrendje alapján történik. A prioritási csoportok 

prioritás szerint csökkenő sorrendben. Kötelezően elhelyezendő nemzetközi hallgatók, 1. a 

speciális szükségletű hallgatók, az ELTE Speciális Hallgatói Ügyeket Támogató Iroda javaslata 

alapján. Államközi vagy intézményközi megállapodás vagy ösztöndíj alapján kollégium 

kötelezően elhelyezendő hallgatók, elsőéves Stipendium Hungaricum ösztöndíj, Keresztény 

Fiatalok ösztöndíj, Diaszpóra Felsőoktatási Program, ösztöndíjas nemzetközi hallgatók. Ezután 

felsőbb éves Stipendium Hungaricum ösztöndíjasok és egyéb ösztöndíjas nemzetközi hallgatók 

például, Erasmus. Majd önköltséges nemzetközi hallgatók, gyakornoki dolgozói kutatói 

nemzetközi ösztöndíjasok. 

Gombos Máté kérdése, hogy a prioritási csoportokban a gyakorlati csoport mit jelent, hányadik 

csoportig kerülnek be a nemzetközi hallgatók.  

Dobrocsi Dóra elmondja, hogy erről nincsenek adatai. 

Kardos Gábor elmondja, hogy azt mondta Dr. Babos János, hogy a 2. vagy 8. pontig. 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy az Erasmus-os hallgatók már nem kerülnek be általában. 

Nem szorítanak ki az új szerződések hallgatói jelenlegi ösztöndíjasokat mert nincs elterjedve 

például a CHARM-EU-nál olyan országokból jönnek, hogy nem valószínű, hogy kollégiumban 

helyezkednének el. 

Gombos Máté kérdése, hogy és azok, akik a kínai állammal közös megegyezés alapján fognak 

jönni, ők melyik csoportba tartoznak. 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy attól függ milyen ösztöndíjjal érkeznek, ha államközi 

akkor az első csoportban. 

Gombos Máté elmondja, hogy attól fél, hogy ha az államközi megállapodások megugranak 

akkor a Stipendium Hungaricum ösztöndíjasok helye fog csökkeni, mert nem ugrik annyira a 

jóllét szintje, hogy egy albérletet ki tudják fizetni, hogy ha ők lejjebb szorulnak és nem kapnak 

akkor az nem lenne jó és elég nagy számmal vannak. 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy ezt felírta és továbbítja. 
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Domboróczky Balázs felolvassa, hogy a külföldi állampolgárságú ösztöndíjas, illetve 

önköltséges hallgatók a továbbiakban együtt nemzetközi hallgatói számára fenntartott kollégiumi 

férőhelyek esetében a 122. § (3)-(5). bekezdésében, valamint a 123. § és 124. § meghatározott 

szabályoktól eltérő az egyetemstratégiai céloknak megfelelően nem szociális alapú kollégiumi 

felvételi eljárást és bírálati szempontrendszer alkalmazhatunk. 

Szerinte ez még mindig kevés, legyen rögzítve pontosan például, hogy a kollégiumi felvételi 

szabályzatban leírtaknak megfelelően. Illetve, hogy mit jelentenek az egyetemstratégiai célok, ezt 

is lehetne tisztázni és bele lehetne írni a HKR-be, hogy hol kell meghatározva lenni ennek és, 

hogy ki fogadja el.  

Kővágó Dóra elmondja, hogy Virágh Eszter Enikő azt mondta, hogy a kínai állammal közös 

megegyezés alapján érkező hallgatók általában nem élnek a kollégiumi férőhelyekkel. 

Gombos Máté elmondja, hogy ő sem tud számokat mondani, inkább ez egy félelem. 

 

4. Egyebek 

 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy pár szavazás kiment az ELTE-Trenkwalder 

Iskolaszövetkezet Küldöttgyűlésével kapcsolatban. Delegálja Villányi Lillát az EHSzÖB-be, 

Központ Etikai Bizottságba pedig Mig Andrást. Illetve még ösztöndíj emelést szeretne kérni 

Szaniszló Zitának mert nagyon aktívan dolgozik, és nemcsak saját munkájában, hanem a Kabinet 

életében is kimagasló tevékenységet végez. A TáTK-n az Esélyszoba még nem teljesen üzemel, 

de létrejött és ezzel kapcsolatban nagyon sok egyeztetés volt és lassan lehet is használni. 

Kardos Gábor elmondja, hogy külön nekik sem szóltak csak a honlapon látta kiírva, hogy 

megnyílt az esélyszoba. 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy ez azért érdekes mert úgy indították ezt a projektet, hogy 

ez egy Lágymányosi Esélyszoba lenne, erre nagyon nyitottak voltak. Elmondja, hogy kódos 

belépés lesz. 

Gombás András elmondja, hogy ő is próbált bejutni az esélyszobába, de nem sikerült. 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy még olyanokon gondolkodnak, hogy vannak olyan 

mosdók, amelyek többek szerint kihasználatlanok, ahol több van azt át lehetne alakítani például 

baba-mama szobára.  

Gombás András kérdést tesz fel, hogy esetleg érkezett-e elszámolás a Gólyabálról. 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy elvileg kari gazdasági tisztségviselőkenk igen, de elküldi, 

ha még nem kapták meg. 
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Takaró Milán kérdése, hogy a Küldöttgyűlés előtt lesz Elnökségi ülés. 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy lehet, hogy lesz. 

Gombás András kérdést tesz fel, hogy a gólyatáborról van már valami. 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy január 7-8. ülnek össze a részönkormányzati 

rendezvényekért felelős tisztségviselőkkel. Vannak időpontok, Zánkára augusztus 29-től 

szeptember 3-ig. Fonyódliget augusztus 3-tól szeptember 7-ig és szeptember 7-11. 

Kovács Viktória kérdése, hogy ha már itt vannak és időpontokról beszélnek, akkor jó ez a 

koncepció vagy szeretnének kidolgozni új koncepciót. 

Gombos Máté elmondja, hogy hallott olyat, hogy az ÁJK következő dékánja támogatná a közös 

gólyatábort. 

Magyar Jázmin elmondja, hogy még nagyon a választások közepén vannak ezért még nem 

tudnak erről nyilatkozni. 

Gombás András elmondja, hogy szerinte ennél lényegesen olcsóbb megoldás is lehetne. 

Hősi Rezső Rudolf elmondja, hogy ő is támogatja, ha ki tudnak olyan koncepciót dolgozni, ahol 

nincsen a költségvetési és megvalósítási deficitek. 

Gombos Máté elmondja, hogy az újragondolást ők is tudnák támogatni, a kérdés, hogy kari 

szintekre bontanák, vagy kari társulások 

Takaró Milán elmondja, hogy ők is tudják támogatni, viszont nem tudja milyen megoldás 

lehetne, legyen benne valamilyen iránymutatás. 

Kővágó Dóra elmondja, hogy ők is az új koncepciót támogatnák és náluk a kari gólyatábor volt 

szóban. 

Lillik Dóra elmondja, hogy szívesen újragondolná, de nem tudna konkrétumokat mondani. 

Kardos Gábor elmondja, hogy fontos lenne tudni, hogy a felsővezetés, hogyan áll hozzá, 

mennyire lennének nyitottak, milyen keretek között mozoghatnak.  

Domboróczky Balázs elmondja, hogy a vezetés alapvetően a közös gólyatábort támogatja. 

Gombos Máté kérdése, hogy ha ez vezetésben az álláspont, akkor van lehetőségük ezt újra 

tárgyalni egyáltalán, mert lekérte a költségvetést, azt látta, hogy nem a változó költségeket hozták 

ki mínuszba, hanem a fix költségek okozták ezt. 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy nemcsak a HÖK-nek a felelőssége megszervezni a 

gólyatábort az lenne a legideálisabb, ha az Egyetem  erre külön egy nagyobb  összeget szentelne. 

Gombás András elmondja, hogy ha ezt az Egyetemvezetés kontrol alatt akarja tartani akkor 

vállalja a költségeket, de vigyázni kell vele, hogy ne vonjanak meg emiatt több pénzt a HÖK-től 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy igen ezt ő sem szeretné. 

Mig András elmondja, hogy a költségvetését a HÖK-nek a HKR szabályozza. 



EÖTVÖS LORÁND TUDOMÁNYEGYETEM 
HALLGATÓI ÖNKORMÁNYZAT 

ELNÖKSÉG 

 

 

Gombos Máté elmondja, hogy a gólyatáborok kitudódtak, hogy milyenek és nagyon sok hallgatót 

vonz be, meg van a nívója, ez nem lenne veszett dolog.  

Domboróczky Balázs elmondja, hogy igen ezekkel érdemes számolni, meg nyilván az változik, 

hogy mennyi hallgatót lehet lehozni. 

Lillik Dóra kérdést tesz fel, hogy nem lehetne erről egy külön ülést tartani, amire összeszednek 

minden elképzelést. 

Domboróczky Balázs válasza, hogy lehet. 

Kardos Gábor elmondja, hogy szerinte van sok ütőkártya, amit fel lehetne használni, meg ezt a 

centralizációt meg akarnák tartani, hogy ne az legyen, ami a BME-n volt, emiatt félnek a 

decentralizálástól. 

Gombos Máté elmondja, hogy a Semmelweis Egyetem jó példa lehet, ott egy tehermegosztás 

költségvetés és finanszírozási rendszer működik a gólyatáborban. 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy semmi ár nincsen jelenleg, még információ se. Akkor még 

erről beszélnek január 7-8-9 környékén.  

Lillik Dóra kérdése, hogy tudott egyeztetni a KMRI-vel. 

Domboróczky Balázs elmondja, hogy még nem. 

Gombos Máté elmondja, hogy mindenkinek köszönik a Jeges Est szervezésében a segítséget és 

lesz náluk alakuló küldöttgyűlés december 19-én. 

 

Az elnök, Domboróczky Balázs 19 óra 32 perckor lezárta az ülést. 

 

 

 

 

 

 

Domboróczky Balázs 

ELTE Hallgatói Önkormányzat 

elnök 

 Hegedűs Dávid 

EHÖK Ellenőrző Bizottság 

elnök 

 

 
 

Bárkányi Eszter 

ELTE Hallgatói Önkormányzat 

elnöki referens 


